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PROTOKÓŁ Nr XXXII.2017 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

która odbyła się w dniu 18 kwietnia 2017 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 

41, początek godzina 14.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda, 

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na sali znajduje się 14 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy na wstępie przywitał przybyłych:  

Panią Teresę Migdał Kierownika Biura Spraw Rolnych i Gospodarowania Nieruchomościami, Pana 

Leszka Klima Dyrektora KZG, Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę 

Przewodniczącego Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Panią Kierownik Biura Dzielnicy Urszulę 

Zamiatała, oraz Panie i Panów sołtysów, Panie i Panów radnych Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na 

wprowadzenie do  porządku  jako pkt. 3a „Sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto 

za okres od m-ca stycznia do m-ca marca 2017” oraz dwóch projektów uchwał w sprawach: 

 zmieniającą uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez  mieszkańców sołectwa Ochla – druk nr 280, 

 zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji  zgłoszonych przez  mieszkańców sołectwa 

Łężyca – druk nr 281. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o przegłosowanie przyjęcia do porządku obrad 

zaproponowanych projektów uchwał: 

 druk nr 280 –  radni przyjęli 12 głosami, 2 osoby nie głosowały, 

 druk nr 281 – 12 głosami za, 2 osoby nie głosowały, 

 pkt. 3a przyjęto – 12 głosami za, 2 osoby nie głosowały. 

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami. 

Porządek obrad wraz z zaproponowanymi zmianami przyjęto 14 głosami za. 
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3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej Sesji 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołu ostatniej Sesji Rady Dzielnicy. 

Sekretarz oświadczył, że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu.  

Protokół  został przyjęty 14 głosami za. 

 

3a. Sprawozdanie  z działalności Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

 

Przewodniczący Zarządu Mariusz Zalewski, przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu za 

miesiące styczeń-marzec 2017 /sprawozdanie w załączeniu/. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał czy są pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, podziękował Przewodniczącemu za złożone sprawozdanie. 

 

4. Podjęcie uchwał  lub zajęcie stanowiska 

1/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości położonej 

w obrębie (0047 ul. Ochla–Alfreda Smoczyka) – druk nr 273. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXII.267.2017. 

 

2/ 



3 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości położonej w 

obrębie (0044 ul. Racula-Wołyńska – druk nr 274.) 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXII.268.2017. 

 

3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości położonej w 

obrębie (0057 ul. Zawada-Łąkowa – druk nr 275.) 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXII.269.2017. 

 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców 

sołectwa Zawada – druk nr 276. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały też był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXII.270.2017. 

 

5/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji  

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Zawada – druk nr 277. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXII.271.2017. 

 

6/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji  

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Barcikowice – druk nr 278. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy dodał, że na posiedzeniu komisji projekt uzyskał opinię pozytywną.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXII.272.2017. 

 

 

 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii, sprawie zasad 

udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Miasta Zielona Góra, trybu postępowania w 

sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania – druk nr 279. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta przy 1 głosie wstrzymującym się – uchwała Nr XXXII.273.2017. 

 

8/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Ochla – druk nr 280. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXII.274.2017. 

9/  
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Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że ostatni projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców  

sołectwa Łężyca – druk nr 281. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz  powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 14 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXX.275.2017. 

. 

 

5.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński, odczytał interpelacje, które następnie złożył na piśmie , na ręce 

Przewodniczącego Rady Dzielnicy w sprawach: 

 wystąpienia rodziców dzieci uczęszczających do Publicznej Szkoły Podstawowej obecnie 

Zespołu Edukacyjnego Nr 6 w Przylepie do Prezydenta Miasta w sprawie planów dotyczących 

likwidacji klas sportowych. Na wystąpienie rodzice nie otrzymali odpowiedzi. 

 niebezpieczeństwa związanego z funkcjonowaniem aktualnej ścieżki rowerowo-pieszej przy 

ulicy Odrzańskiej w Łężycy.  

(Interpelacje w załączeniu). 

 

Radny Roman Rekut zwrócił się z prośbą do Dyrektora Klima, o przygotowanie zestawienia kosztów 

poniesionych już na zadania inwestycyjne z tzw.bonusa. 

 

6.Sprawy  różne. 

 

1/ 

Sołtys sołectwa Sucha Ireneusz Rypson, zwrócił się z zapytaniem do Dyrektora Leszka Klima, czy będą 

zamiatane drogi, bo po zimie zalega dużo piasku. 

Spytał również czy zostaną uprzątnięte suche gałęzie. 

Dalej powiedział, że już kilkakrotnie zgłaszał do Zakładu, prośbę o wymianę płytki w korytarzu na 

świetlicy. 
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Dyrektor Leszek Klim, wyjaśnił, że są przekroczone koszty na sprzątanie dróg, wystąpiłem o 

dofinansowanie, jak tylko je otrzymamy będziemy kontynuować sprzątanie dróg. 

Następnie Dyrektor odpowiedział, że pobodnie koszty są przekroczone na wycince suchych gałęzi, 

również wystąpimy o dofinansowanie tego zadania. 

Co do płytki to nie słyszałem o konieczności wymiany płytki, wyjaśnię temat. 

 

Sołtys sołectwa Przylep Mieczysław Momot, powiedział, że już dwukrotnie zgłaszał konieczność 

dosypania materiału na ul. Kolistej, a nie jej równania, ponadto już w ubiegłym roku zgłaszałem 

potrzebę  doświetlenia przejścia dla pieszych, do tej pory zadanie to nie jest zrealizowane. 

 

Dyrektor Leszek Klim odpowiedział, ze ulica Kolista ujęta jest do remontu w roku 2018-2019, wykonana 

będzie w nowej technologii. Co do równania dróg to systematycznie dosypujemy tłuczeń, w roku 

ubiegłym wykorzystaliśmy na ten cel 480 ton, w tym roku przez trzy miesiące wysypaliśmy już 430 ton. 

Jeżeli będzie pilna potrzeba dosypiemy tłucznia na ul. Kolistej. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad  o godz. 14.45 Przewodniczący Rady Dzielnicy  zakończył obrady. 

 

Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

……………                                         ………………….                                …………………… 

 Ewa  Fogiel                           Marek Karwacki           Zenon Rabęda 

 

 


